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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 24 septembrie  2018, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr. 67/2018  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  domnul Vasile Bejera, 

primarul comunei  Ştiuca  și domnul Benzar Vasile, inspector contabilitate. 

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, este  plecat din localitate,  fiind  

prezentat  la Timișoara  pentru a participa  la  o instruire în domeniul SNA,  locul 

acestuia  este  luat  de  domnișoara Trif  Gina, inspector   principal,   care   face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  11 consilieri   din  

11  convocaţi și un  delegat sătesc, domnul Pop  Mihai. 

De   menţionat   că  pentru  această  ședință ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare. Nu sunt 

obiecții.  Se supune la vot iar domnii consilieri votează  în  unanimitate  procesul verbal  

al  ședinței  anteriore  a consiliului  local. 

Domnul primar, iniţiatorul  şedinţei ordinare,  propune  introducerea   unui nou  

punct  pe ordinea de zi, respectiv, aprobarea  Planului de investiții, lucrări și alte 

activități pe anul 2018 al comunei Știuca, deoarece odată cu rectificarea bugetului local 

se  modifică și sumele cuprinse în acesta. 

 alegerea  președintelui  de ședință; 

 aprobarea  rectificării   bugetului  local  pe  anul 2018; 

 aprobarea   reprezentanţilor  consiliului  local  comunei  Ştiuca  în 

consiliul de Administraţie  al  Şcolii Gimnaziale  Ştiuca; 

 aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-

economici aferenți ”Proiectului regional de dezvoltare a 
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infrastructurii de apă și apă uzată din județul Timiș, în 

perioada 2014-2020” –  comuna Știuca; 

 aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor la apă și canalizare 

pentru implementarea “Proiectului regional de dezvoltare a 

infrastructurii de apă și apă uzată din județul Timiș, în 

perioada 2014-2020”Ș; 

 aprobarea  Planului de investiții, lucrări și alte activități pe anul 

2018 al comunei Știuca. 

 

Domnii  consilieri  locali sunt  în unanimitate  de acord  cu ordinea  de zi.  

 

Punctul 1 al ordinii de zi – alegerea președintelui de ședință pentru 

următoarele 3 luni 

 Domnii consilieri  sunt  informați  că au expirat cele trei luni în care domnul 

consilier Munteanu Iosif-Constantin a fost președinte de ședință și trebuie ales următorul 

președinte pentru următoarele trei luni.  Domnul  consilier Boc Nicolae-Virgil  îl  propune  

pe domnul  Corjuc Vasile  președinte și supleant pe domnul  Berfela Ioan.  Se supune la 

vot. Cu 11 voturi „pentru”  domnul  consilier Corjuc Vasile este ales președinte de ședință 

pentru următoarele trei luni. Hotărârea nr. 40 din 24 septembrie 2018 privind alegerea 

președintelui de ședință, este adoptată cu 11 voturi „pentru”. 

 

Punctul 2 al ordinii de zi –  aprobarea   rectificării   bugetului  local  pe  anul 

2018 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 
 

Domnul Benzar Vasile, inspector contabilitate, prezintă  pe  larg proiectul de 

hotărâre.  
Domnul  consilier Benzar Gheorghe jr: la învățământ, diferența de 157.83 mii lei ca 

sursă de finanțare de unde vin? 

Domnul  contabil: de la Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației Publice. 

Domnul  consilier Benzar Gheorghe jr: la cultură, ce cheltuieli sunt? 

Domnul  primar dă explicațiile necesare: în momentul în care se vor termina 

lucrările din centrul comunei, rigolele, podețele, căile de acces, se vor planta arbuști 

ornamentali. 

Domnul  Benzar Gheorghe senior: trebuie să refaceți zona verde din centrul 

comunei, ați tăiat toți pomii. De ce nu plantați tei? 

Domnul  consilier Boc Nicolae-Virgil: pentru că sunt mai scumpi decât arbuștii 

ornamentali. 

Domnul  consilier Roșca Ovidiu: ar fi bine să se planteze arbuști pe două rânduri, ar 

arăta frumos. 

Domnul  consilier Hanțig Samuel: Rigolele,  pentru ce apă sunt? 

Domnul  primar: pentru  apă pluvială. 
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Domnul  consilier Benzar Gheogrhe senior: ați făcut anchete sociale pentru familiile 

care nu pot susține financiar transportul elevilor la Lugoj?  

Domnul  primar: nu avem nici o cerere în acest sens. 

 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr. 41 din 

24 septembrie 2018 -   privind  aprobarea   rectificării   bugetului  local  pe  anul 2018,  

adoptată cu  11   voturi „pentru”. 

 

Punctul 3 al ordinii de zi –  alegerea reprezentantului consiliului local în 

consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale Știuca 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar  prezintă referatul privind necesitatea desemnării unui 

reprezentant din partea  Consiliului local în consiliul de Administrație al școlii 

Gimnaziale  Știuca. Se solicită propuneri.  

Domnul  consilier Benzar Nicolae  îl propune pe domnul  Munteanu Iosif-

Constantin. 

 Domnul  consilier Hanțig Samuel îl propune pe domnul   Benzar Gheorghe  

junior.   

Domnul  consilier Roșca Ovidiu  îl propune pe domnul  Berfela Ioan.  

Se supune la vot prima propunere a domnului  Benzar Nicolae: cu 7 voturi 

„pentru” și  4 votri  „împotriva” domnul  consilier Munteanu Iosif-Constantin  este 

desemnat din partea Consiliului local în consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale 

Știuca. Celelalte  propuneri nu se mai supun la vot deoarece prima propunere a fost 

adoptată cu majoritatea voturilor consilierilor locali. Hotărârea  nr. 42 din 24 septembrie 

2018 -   privind  alegerea reprezentantului consiliului local în consiliul de Administrație 

al Școlii Gimnaziale Știuca,  adoptată cu  7   voturi „pentru” și 4 voturi ”împotrivă”. 

 

Punctul 4 al ordinii de zi –  aprobarea Studiului de Fezabilitate și a 

indicatorilor tehnico-economici aferenți ”Proiectului regional de dezvoltare a 

infrastructurii de apă și apă uzată din județul Timiș, în perioada 2014-2020” –  comuna 

Știuca; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar prezintă proiectul de hotărâre și dă explicațiile necesare. 
Domnul  consilier Benzar Gheorghe jr:  articolul 2 spune  că Aquatim SA are o 

contribuție  de investiție locală,  nu puteți să spuneți că ieșiți oricând din asociație. Cât are  

cofinanțare Aquatim SA? 

Domnul  primar: nu are nimic, cofinanțează în general. 

Domnul  consilier Brașoveanu Ionuț: dacă cofinanțează de ce nu dă nimic? 

Domnul  consilier Benzar Gheorghe jr: de ce scrie împrumut? 

Domnul  primar: În timpul derulării proiectului iei bani din bancă și apoi se 

decontează. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot  proiectul. Hotărârea  nr. 43 

din 24 septembrie 2018 - aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
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economici aferenți ”Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă 

uzată din județul Timiș, în perioada 2014-2020” –  comuna Știuca, adoptată cu  11   

voturi „pentru”. 

 

Punctul 5 al ordinii de zi – aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor 

la apă și canalizare pentru implementarea “Proiectului regional de dezvoltare a 

infrastructurii de apă și apă uzată din județul Timiș, în perioada 2014-2020”. 

 Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar prezintă proiectul de hotărâre și dă explicațiile necesare. 

Domnul  consilier Benzar Gheorghe jr citește punctul 9, litera a,  art. 36 din 

Titlul II Sistemul financiar și sistemul contabil din Contractul de delegare a gestiunii 

serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare. Costurile pică la autoritatea 

delegată, adică la noi. 

Domnul  consilier Benzar Gheorghe: va crește prețul la apă, aduceți un jurist de 

la Prefectură să ne explice contractul. 

Domnul consilier Benzar Gheorghe jr. se adresează domnilor consilieri să nu 

voteze acest proiect, să-l analizeze trei zile și să facă ședință extraordinară pentru acest 

proiect. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr. 44 din 

24 septembrie 2018- aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor la apă și 

canalizare pentru implementarea “Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de 

apă și apă uzată din județul Timiș, în perioada 2014-2020”, adoptată cu 7 voturi 

”pentru” si 4 voturi ”împotrivă”. 

 

Punctul 6 al ordinii de zi  – aprobarea Planului de investiții, lucrări și alte 

activități pe anul 2018 al comunei Știuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre. 
Domnul  consilier Benzar Gheorghe: de ce comuna Știuca nu ia fonduri europene? 

Domnul  consilier Benzar Gheorghe jr: le-ați legat un ”bolovan” de gât oamenilor.  

De ce alte commune iau fonduri europene? 

Se  supune la vot. Hotărârea  nr. 45 din 24 septembrie 2018- aprobarea 

Planului de investiții, lucrări și alte activități pe anul 2018 al comunei Știuca,  adoptată 

cu 9 voturi ”pentru” si 2 voturi ”împotrivă”. 

 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

Domnul  Pop Mihai,  delegat sătesc,  pune  problema  drumul în pantă de la 

Dragomirești. Din cauza ploilor apa intră în demisolul casei domnului Curac Vasile, să-l 

ajutăm cu 10 saci de ciment să betoneze șanțul. 

Domnul  primar: nu are cum să intre apa. O să vin personal când plouă. 

Domnul  consilier Benzar Gheorghe:  se circulă cu viteză mare în localitate, trebuie 

adresă către Consiliul Județean Timiș  să pună limitatoare de viteză. 
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Domnul  consilier Brașoveanu Ionuț: avem poliție, să își facă datoria. 

Domnul  consilier Brașoveanu Ionuț: se poate să se asfalteze parcarea de la 

Biserica Ortodoxă Știuca? 

Domnul  primar: trebuie  să  vedem necesitatea  și oportunitatea acestei investiții. 

Domnul  consilier Munteanu Iosif-Constantin: transportul elevilor la Lugoj este 

foarte scump, sunt familii care nu au bani să trimită copiii la școală. 

Domnul  Boc Nicolae-Virgil: să participe și alte firme la licitație. 

Domnul  consilier Roșca Ovidiu-Francisc: pentru a transporta copiii e alt regim, 

sunt transporturi speciale. 

 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                             

    consilier        Secretar, 

 Corjuc Vasile                        Marian   Dinca 
 
 

   Întocmit, 

Gina   Trif  
 
 


